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Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης που κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων από τους 

αναφερόμενους στον Πίνακα Κοινοποιήσεων Βουλευτές, στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων του Υπουργείου 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας, σας γνωστοποιούμε ότι επί του ζητήματος που τίθεται, η εθνική 

αντιπροσωπεία ενημερώθηκε αναλυτικά στις 11-10-2024 στο πλαίσιο της συζήτησης σχετικής Επίκαιρης 

Ερώτησης. Παραθέτουμε αποσπάσματα από τα Πρακτικά της Βουλής.

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΑΓΑΡΑΣ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας):

«Κύριε συνάδελφε, πράγματι όλοι οι δασικοί υπάλληλοι, όπως, αναφερθήκατε και εσείς, έχουν 

σημαντικό ρόλο και συμμετέχουν στην προστασία του περιβάλλοντος ειδικότερα στο δασικό περιβάλλον. 

Είναι σίγουρα επικίνδυνη και ανθυγιεινή η εργασία, σε συνθήκες, μάλιστα, που μέσα και από την κλιματική 

αλλαγή συνεχώς αυξάνει σε συχνότητα αλλά και σε ένταση τα φαινόμενα τα οποία έχουμε να χειριστούμε. 

Άρα, αντιλαμβάνομαι και συμφωνώ και εγώ από την πλευρά μου ότι θα πρέπει δίκαια όλα αυτά, τα οποία 

δικαιούνται οι δασικοί υπάλληλοι που προσφέρουν αυτές τις υπηρεσίες, να τύχουν και του ανάλογου 

επιδόματος.

 Σε αυτήν την κατεύθυνση, γνωρίζετε το πώς έχει εξελιχθεί η διαδικασία. Από το 2012 η κοινή 

Υπουργική απόφαση που είχαμε όπως και εσείς γνωρίζετε και αναφέρατε, υπήρχε το δικαίωμα επί ίσοις 

όροις όλοι οι δασικοί υπάλληλοι να λαμβάνουν αυτό το επίδομα επικίνδυνης και ανθυγιεινής εργασίας.

Το 2018 εξελικτικά και για προσαρμογή σε απαιτήσεις της ευρωπαϊκής νομοθεσίας ξεκίνησε μια 

επιτροπή, η Επιτροπή Μεταρρύθμισης Επικίνδυνων και Ανθυγιεινών Επιδομάτων, όπου θα έπρεπε να 

εισηγείται προς το Γενικό Λογιστήριο του Κράτους για το ποιοι και με ποιο ύψος επιδόματος θα μπορούν να 

επιδοτηθούν. Ήρθε, όμως, η απόφαση -ακριβώς πριν ένα μήνα υπεγράφη και δημοσιεύθηκε στις 13 

Σεπτεμβρίου- όπου πράγματι δεν συμπεριλαμβάνει ειδικότητες στις οποίες αναφερθήκατε και εσείς. 

Εμείς από την πλευρά μας, γιατί γνωρίζετε ότι είναι Κοινή Υπουργική Απόφαση, υπογράφεται και από 

τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας αλλά και από τον Υπουργό Οικονομικών -και όχι μόνο- και από 

άλλους υπουργούς, έχουμε ζητήσει μετά την απόφαση που εξεδόθη πριν από έναν μήνα και δεν 

περιλαμβάνει ειδικότητες, παράδειγμα ΔΕ οδηγών, να συμμετέχουν και αυτοί για λόγους ίσης 

αντιμετώπισης και δικαιοσύνης σε κάτι που, πράγματι, ενέχει κινδύνους σε σχέση με την προσφορά τους 

και το έργο τους, πολύ περισσότερο που τα τελευταία χρόνια και μετά την υπαγωγή των δασικών 

υπηρεσιών όπως γνωρίζετε από τις αποκεντρωμένες υπηρεσίες στο Υπουργείο Περιβάλλοντος και 
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Ενέργειας και στους υπαλλήλους τους δασικούς της Γενικής Γραμματείας του Υπουργείου, αλλά και στις 

περιφερειακές διοικήσεις. 

Μάλιστα, όπως γνωρίζετε για την πρώτη κατηγορία αυξήθηκε το ποσό του επιδόματος από τα 105 

ευρώ στα 150 ευρώ. Όχι ότι λύνει τα προβλήματα, αλλά για να δοθεί έστω και συμβολικά και στα πλαίσια 

των δυνατοτήτων το μήνυμα ότι σεβόμαστε και αναγνωρίζουμε και το ρόλο και το έργο, αλλά και την 

επικινδυνότητα των υπηρεσιών που προσφέρουν….

Άρα, πρέπει να αποδοθεί δικαιοσύνη, να αναγνωρίσουμε στον καθέναν ανάλογα με αυτό το οποίο 

προσφέρει και τον βαθμό επικινδυνότητας που εκτίθεται στο πεδίο να λαμβάνει και αυτό που πράγματι 

δικαιούται χωρίς διαχωρισμούς και χωρίς εξαιρέσεις.

Είπα πριν -και θέλω να είμαι προσεκτικός- για την έννοια της κοινής υπουργικής απόφασης. Την 

ανέφερα επειδή δεν είναι αρμοδιότητα μας για το τελικό κείμενο και μάλιστα το οικονομικό κομμάτι και 

χρήζει συζήτησης αλλά και αποδοχής από τους υπόλοιπους και ειδικά από το Υπουργείο Οικονομικών για 

το Γενικό Λογιστήριο του κράτους. Δεν άφησα κάποιο υπονοούμενο, απλώς είπα μέχρι εκεί που μου 

επιτρέπεται και που μπορώ αυτήν τη στιγμή ότι εμείς από την πλευρά μας έχουμε ζητήσει να 

επαναξιολογηθεί η τελευταία απόφαση και αυτή που στο πεδίο αποδεδειγμένα συμμετέχουν μαζί με τους 

άλλους στον ίδιο κίνδυνο για επιχειρησιακές κινήσεις να τύχουν της ανάλογης στήριξης με το επίδομα το 

οποίο αναφερθήκατε και αναφέρθηκα και εγώ.

Άρα, είναι υπό επαναξιολόγηση και θέλω να πιστεύω ότι η δικαιοσύνη σε αυτούς που προσφέρουν και 

που δικαιούνται θα τους αποδοθεί.»

O Υφυπουργός

Νικόλαος Ταγαράς



Πίνακας Κοινοποιήσεων:

Βουλευτές κ.κ.:

- Χρήστο Κατσώτη

- Νίκο Αμπατιέλο

- Νίκο Έξαρχο

- Νίκο Καραθανασόπουλο

- Μαρία Κομνηνάκα

- Γιώργο Λαμπρούλη

- Γιώργο Μαρίνο

- Βασίλη Μεταξά

- Νίκο Παπαναστάση

- Λεωνίδα Στολτίδη

- Μανώλη Συντυχάκη
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